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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 2023-10-03 

Närvarande: Fredrik Bergh, Alf Landerholm, Roland Holm, Tommy Lindgren, 
Jonas Lindgren, Niclas Sandberg, Madelene Fager, Göran Östman, Håkan 
Björk 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Fredrik Bergh hälsade alla välkomna till mötet och förklarade mötet 

öppnat. 

2. Föregående protokoll 

Föregående mötesprotokoll godkändes. 

3. Tidigare frågor 

Inga frågor  

4. Ekonomisk rapport 

EK 226 000 är mycket bra. Sparsamma utgifter under året samtidigt som vi fått 

bidrag på 81 320 kr från kommun och Båtunionen gör att resultatet ser betydligt 

bättre ut än budget i dagsläget. Inkomst från hamnavgifterna på Glipen har ökat 

med ca 2500 kr till ca 10 000 kr från förra året. 

5. Kommittérapporter 

Hamn: 

2 upptagningar gjorda av totalt 14 båtar. 700 kr i extra kostnad för de som inte tar 

upp på de 4 ordinarie tillfällena. 

 

Glipen: 

Bäver har återigen varit och tuggat på 2 träd. Troligtvis behövs mer grus till 

boule-plan nästa år. Bryggan på östra sidan ska breddas och renoveras under 

nästa år. 

 

Segling: 

Ingen aktivitet så här års. 

Miljö: 
Vi ska skicka in ny ansökan till kommunen innan årsmötet.  
Miljörond utfördes 230822 på hamnområdet. 
4 st anmärkningar 
-Kemikalier förvaras i båtskjul utan uppsamlinskärl 
-Olja förvaras i båtskjul utan uppsamlingskärl 
-Olja förvaras på båtvagn 
-Målarrester förvaras på båtvagn 
Berörda medlemmar är kontaktade. Följs upp vid höstronden när båtarna är på 
land då även övriga kontrolleras. 

 

 



 KUNGSÖRS SEGELSÄLLSKAP 
 
 

 

 

Webbmastergruppen: 

Vi bör till kommande år skriva in i BAS på sjösättning/upptagning att alla båtar 

hanteras direkt efter tidigare båt i listan, oavsett om det är tomma rader i listan. 

Det bör även vara möjligt för alla att se vilka som bokat de övriga tiderna så man 

vet vilka som hanteras innan och kan vara beredd. 

 

Ungdom:                                                                                                         

Ingenting nytt. 

6. Medlemsärenden 

3 st medlemsansökningar godkändes: 

Paul Harvey 

Anna Lagerqvist 

Elias Eriksson 

 

       Vi ska även komplettera välkomstbrevet med telefonnummer och info om BAS. 

Finns även planer på en välkomstträff för nya medlemmar. 

 

7. Inkomna skrivelser 

Inga nya skrivelser. 

8. Övriga frågor 

Keps och Pike finns nu till försäljning och kommer i första läget kosta 125 resp 

250 kr/st. Framöver kommer vi vilja lägga till Kungsörs Segelsällskap på pike. 

Leader-projektet intressant för framtida investeringar i både hamn och på 

Glipen, främst bryggor och underhåll hus men även plaststämpling för att hålla 

jord kvar från vattnet. Hur är vi attraktiva för nya medlemmar och visar dem 

vägen till segling?  

Mälardalens båtförbund hade möte i lokalerna den 26 september med 18 

personer närvarande. 

KSS fyller 110 år 2024 vilket givetvis ska firas. 

9. Nästa möte 

6 november 2023. Övriga möten 5/12. 

10. Mötets avslutande 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
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Vid protokollet:  Justerare: 

   

   

Jonas Lindgren  Fredrik Bergh 

 


